
Razprava o spremembi
občinske meje

Dvanajsta seja občinske
konference Socialistične
zveze delovnega Ijudstva je
bila bolj živahna od dose-
danjih. Kljub dobro pri-
pravljenemu gradivu, ki so
ga obravnavali na seji pred-
sedstva občinske konfe-
rence SZDL, so se v razpra-
vi kresala mnenja. Zlasti to
velja za usodo zbranih
sredstev v SIS za družbeno
dejavnosti, kjer je stališče
predsedstva, naj o denarju
odloča združeno delo, do-
živelo popolno podporo.
Zanimiva je bila tudi raz-
prava o gospodarjenju za
Bežigradom v prvem pol-
letju in o obremenitvah go-
spodarstva. Stališča bodo
dobra osnova delegatom
družbenopolitičnega zbora
za razpravo na seji 30. sep-
tembra.

Približno tretjina novoz-
grajene soseske v Novih
Jaršah leži za Bežigradorh,
dve tretjini pa sta v občini
Moste-Polje. Že leta 1977 je

bila podana prva ideja za
ureditev meje med občina-
ma, da bi soseska v celoti
sodila v moščansko obči-
no. V začetku novembra le-
ta 1961 je zbor stanovalcev
bloka Ob Kvedrovi C/1 vno-
vič predlagal spremembo
občinske meje, predsed-
stvo občinske konference
SZDL je to pobudo lani no-
vembra podprlo, vendar
nadaljnji postopek ni bil iz-
peljan.

Krajani -so vnovič zahte-
vali spremembo občinske
meje, izvršni svet občinske
skupščine pa je na podlagi
volje krajanov ugotovil, da
je sprememba meje potreb-
na. Zato je občinskea kon-
ferenca SZDL sprejela po-
budo delovnih Ijudi in ob-
čanov KS Tomačevo-Jarše,
da se območje občine Be-
žigrad spremeni tako, da
bo celotna stanovanjska
soseska MS 12/2 - Nove
Jarše sodila v občino Mo-
ste-Polje in da bo na tem

odseku spremenjena meja
med občinama potekala po
severnem rObu že zgrajene
servisne ceste in po zaho-
dnem robu Jarške ceste.
Krajevno skupnost Toma-
čevo-Jarše so zavezali, da v
sodelovanju s samouprav-
nimi organi krajevne skup-
nosti in s samoupravnimi
organi in osnovnimi orga-
nizacijami zveze sindikatov
v tozdih in delovnih skup-
nostih na svojem območju
organizira v 60 dneh raz-
pravo o tej pobudi na zbo-
rih delavcev oziroma zbo-
rih delovnih Ijudi in obfia-
nov. Občinska konferenca
SZDL je tudi predlagala ob-
činski skupščini, naj v za-
konskem roku 60 dni
obravnava pobudo kraja-
nov za spremembo območ-
ja občine. Hkrati so predla-
gali občinski konferenci
SZDL Moste-Polje, naj
listrezne postopke izpeljejo
tudi v svoii občlnl.
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